

No. 14531. INTERNATIONAL COVENANT ON ECONOMIC, SOCIAL AND CULTURAL RIGHTS. ADOPTED BY THE GENERAL ASSEMBLY OF THE UNITED NATIONS ON 16 DECEMBER 1966<sup>1</sup>

---

ACCESSION

*Instrument deposited on:*

11 June 1980

SRI LANKA

(With effect from 11 September 1980.)

*Registered ex officio on 11 June 1980.*

N° 14531. PACTE INTERNATIONAL RELATIF AUX DROITS ÉCONOMIQUES, SOCIAUX ET CULTURELS. ADOPTÉ PAR L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE DES NATIONS UNIES LE 16 DÉCEMBRE 1966<sup>1</sup>

---

ADHÉSION

*Instrument déposé le :*

11 juin 1980

SRI LANKA

(Avec effet au 11 septembre 1980.)

*Enregistré d'office le 11 juin 1980.*

---

No. 14566. CONVENTION ON THE ESTABLISHMENT OF THE INTERNATIONAL INSTITUTE FOR THE MANAGEMENT OF TECHNOLOGY. CONCLUDED AT PARIS ON 6 OCTOBER 1971<sup>2</sup>

TERMINATION

In conformity with article 10 (3), the above-mentioned Convention was terminated on 2 June 1980, the date of the notification effected by the Secretary-General of the Organisation for Economic Co-operation and Development, as provided in article 13 (i).

*Certified statement was registered by the Organisation for Economic Co-operation and Development, acting on behalf of the Parties, on 12 June 1980.*

---

N° 14566. ACCORD PORTANT CRÉATION DE L'INSTITUT INTERNATIONAL DE GESTION DE LA TECHNOLOGIE. CONCLU À PARIS LE 6 OCTOBRE 1971<sup>2</sup>

ABROGATION

Conformément à l'article 10, paragraphe 3, l'Accord susmentionné a été abrogé le 2 juin 1980, date de la notification effectuée par le Secrétaire général de l'Organisation de coopération et de développement économique, comme prévu à l'article 13, alinéa i.

*La déclaration certifiée a été enregistrée par l'Organisation de coopération et de développement économique, agissant au nom des parties, le 12 juin 1980.*

---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 993, p. 3, and annex A in volumes 994, 1007, 1008, 1026, 1031, 1035, 1037, 1038, 1039, 1065, 1066, 1075, 1088, 1098, 1103, 1106, 1120, 1132, 1136, 1138, 1144, 1151 and 1161.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 995, p. 164.

---

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 993, p. 3, et annexe A des volumes 994, 1007, 1008, 1026, 1031, 1035, 1037, 1038, 1039, 1065, 1066, 1075, 1088, 1098, 1103, 1106, 1120, 1132, 1136, 1138, 1144, 1151 et 1161.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 995, p. 165.